
M/S Crown PrinceM/S Crown Prince 阿布辛贝大神殿
Temple of Abu Simbel
阿布辛贝大神殿
Temple of Abu Simbel

* 内陆航班
* 2 way domestic flight

HIGHLIGHT

吉萨金字塔及狮身人面像
Great Pyramids Of Giza And Sphinx

吉萨金字塔及狮身人面像
Great Pyramids Of Giza And Sphinx

¿If a place of visit is closed to visitors, it will be replaced with an alternative ¿The itinerary are subject to the final discretion of the local land operator.¿During major events / trade shows / peak season,   accommodation may not be in the city mentioned .

GRANDEUR OF EGYPT9
DAYS

7
NIGHTS

Day 1 Kuala Lumpur / Transit City / Cairo 
Assemble at Kuala Lumpur International Airport for your flight to Cairo via 
Muscat. Upon arrival at Cairo International Airport, meet and greet by our 
local tourist guide and transfer for dinner, then check-in to hotel. 

Day 2

- D

Cairo / Alexandria / Cairo

After breakfast, drive to Alexandria a popular Mediterranean port city in 
Egypt Upon arrival, proceed to to visit Montazah Palace Garden, a former 
expansive royal gardens that built overlooking the beautiful Mediterranean 
Sea. an outside view of Qaietbay fortress , The library, drive back to Cairo.

HOTEL
当地酒店

5Cairo / Alexandria / Nile Cruise

Day 6 LB DAswan

Early morning, proceed for the excursion tour by bus to visit the famous 
Temple of Abu Simbel which is the UNESCO World Heritage Site and it is 
one of magnificent temples in the world. proceed to visit the High Dam 
which is an embankment dam built between 1898 and 1902 across the Nile 
River, continue to visit the Unfinished Obelisque.

Day 7 LB DAswan / Cairo

Aswan / Cairo by Domestic Flight (timing to be advised)
Morning transfer to airport for domestic flight to Cairo. Upon arrival to visit 
the Saladin Citadel built by Saladin El Ayouby towards the end of the 12th 
century. The Citadel has witnessed numerous historical events throughout 
Egyptian history.

Day 8 -B -Cairo / Transit City

After breakfast, visit Egyptian Museum After lunch visit the Papyrus shop 
and visit to visit the Great Pyramids of Giza and Sphinx, one of the seven 
wonders of the ancient world and the oldest and largest of the three 
pyramids in the Giza pyramid complex, a marvelous feats of ancient 
Egyptian architecture Spend some time at Khan El Khalili Bazaar, one of 
the Middle Eastern greatest bazaar. Thereafter, shop at the papyrus shop 
& perfume factory. After dinner, transfer to Cairo International airport and 
check-in for departure flight.

Day 9 Transit City / Kuala Lumpur

Arrive Home With All The Sweet Memories Of Egypt.

MOB

LB D

Day 3 Cairo / Luxor

Cairo /Luxor by Domestic Flight (timing to be advised)
Morning transfer to airport for domestic flight to Luxor. Upon arrival followed 
by a visit of the west bank of Luxor, including the magnificent Temple of 
Queen Hatshepsut Continue to the Valley of the Kings, west of the Nile 
River, it was part of the ancient city of Thebes and was the burial site of 
almost all the kings (pharaohs) of the 18th, 19th, and 20th dynasties 
(1539–1075 BCE), from Thutmose I to Ramses X. In 1979 UNESCO 
designated the valley part of the World Heritage Site of ancient Thebes. 
Overnight in the cruise – M/S Crown Prince.

LB D

Day 4 Luxor / Edfu 

After breakfast, disembark from the cruise, visit Karnak Temple is a city of 
temples built over 2,000 years and dedicated to the Theban triad of Amun, 
Mut, and Khonsu. sailing to Edfu Overnight in the cruise – M/S Crown Prince.

LB D

Day 5 Edfu / Aswan

After breakfast, hop on the horse carriage and visit the Temple of Edfu one 
of the best preserved shrines in Egypt devoted to the ancient falcon-god of 
Horus. (2 Pax each carriage) continue cruising along the longest river in 
Africa, until we reached Kom Ombo. Upon arrival, visit the Kom Ombo 
Temple which located at the east bank of the Nile. sailing to Aswan

LB D

MOB



第 1 天 吉隆坡 / 中转城市 / 开罗

集合于吉隆坡国际机场，并办理登机手续，启程飞往开罗，途径中转城
市。抵达开罗国际机场后，由当地导游接待，先送餐厅享用晚餐，再前
往酒店休息。

第 2 天 开罗 / 亚历山大 / 开罗

早餐后，驱车前往亚历山大，埃及地中海岸重要海港。抵达后，预先参观
蒙塔扎宫，宫殿俯瞰着幽静的地中海海滩，周围被枣椰树林和花园环绕，
景色绝佳，环境优美。外观Qaietbay堡垒，图书馆，驱车返回开罗。

9
天

7
晚

• 倘若原定的景点不对外开放，将由其他景点取代。   • 以上的景点先后顺序可根据具体的情况有所调整。    • 在主要节日，商业展览，旅游旺季期间，住宿酒店可能需要安排在另一个城市。

壮 丽 埃 及 开罗 / 亚历山大 /
尼罗河游艇

联络方式 Contact : 价格 Price : 出发日期 Departure Date :

第 6 天 午 晚阿斯旺

清晨时分，专车前往阿布辛贝勒，参观世界级的古迹阿布辛贝大神殿
，后來因兴建亚斯文水坝，UNESCO联合国决定將神殿切割，并上移
200公尺，以避免该古迹遭水淹沒。前往参观未完成的方尖碑和阿斯旺
大坝，建于1898年，于1902年完工，大坝跨过尼罗河，主要保护沿河
居住的人口、农田及棉田。 

早

第 7 天 午 晚阿斯旺 / 开罗

阿斯旺/开罗内陆航班（有待安排）
早上乘搭国内航班飞往开罗。抵达后，参观萨拉丁埃尔阿尤比建造的萨
拉丁城堡，直到12世纪末。城堡在埃及历史上见证了许多历史事件.

早

第 8 天 - -开罗 / 中转城市

早餐后，参观埃及博物馆，这馆内收藏多不胜数的埃及古文物，可达十
万件以上。午餐后参观Papyrus商店到访古代世界七大奇迹之一的吉萨
金字塔及狮身人面像，陵墓群建于埃及第四王朝，主要由三個金字塔組
成，而當中最大的是胡夫金字塔。好几千年來，这些伟大的雕像与建築
象征著古埃及與其迷人的文明，散步在如人般大小的雕像獅爪和美丽的
象形文字之间，仿佛自身处于法老王的時代。接着，来到埃及最著名与
中东最大的集市之一的汗哈利里市场。在这您可以跟商人讨价还价，尽
情享受购买纪念品的乐趣。参观纸莎草画制作过程和了解埃及香精的独
特效用。晚餐后，送往开罗国际机场，办理登记手续。

早

第 9 天 中转城市 / 吉隆坡

带着美丽的回忆返回家园。

机上用餐 - 晚

机上用餐

午 晚早

第 3 天 开罗 / 卢克索

开罗/卢克索 内陆航班（有待安排）
早上乘搭国内航班飞往卢克索。我们将到访呢罗河西岸的观光景点, 参观女
王哈特谢普苏特神殿，前往参观尼罗河西岸的帝王谷陵墓，这山谷包含
许多来自18至20埃及新王朝期间建成的的法老陵墓，也因此被列为世界文
化遗产。夜宿于游轮上。

午 晚早

第 4 天 卢克索 / 艾得夫 

早餐后，参观卡纳克神庙，建于2000年前，由三座神庙组合而成的复杂
神庙群，主要祭奉3大神：埃及主神阿蒙、埃及女神姆特以及月神孔斯。再
次返回游轮，前往艾得夫。夜宿于游轮上。

午 晚早

第 5 天 卢克索 / 艾得夫 

早餐后，上岸乘坐马车前往参观埃德富神殿，用作供奉鹰头神霍鲁斯。神
廟在19世纪中叶开始被挖掘出来的，该神殿几乎完好无缺，这是因为神殿
多年來长埋沙土之下，令它得以好好保存下來。(两人一辆马车) 登返游轮
，继续在这非洲最长的河流，尼罗河行驶，直到考姆翁布。抵达后，上岸
参观考姆翁布神殿，这座神庙主要祭祀鹰神荷拉斯和鳄鱼神索贝克。再次
返回游轮，前往阿斯旺。夜宿于游轮上。

午 晚早

EGYPT

Alexandria

Cairo ( In , Out )

Luxor

Edfu

Aswan

女王哈特谢普苏特神殿
Temple Of Queen Hatshepsut
女王哈特谢普苏特神殿
Temple Of Queen Hatshepsut

卡纳克神庙
Karnak Temple 
卡纳克神庙
Karnak Temple 

考姆翁布神殿
Kom Ombo Temple
考姆翁布神殿
Kom Ombo Temple

阿布辛贝大
Montazah Palace Garden
阿布辛贝大
Montazah Palace Garden

吉萨金字塔
Great Pyramids of Giza
吉萨金字塔
Great Pyramids of Giza


